
 

 
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 

Πέμπτη, 12 Ιουνίου 2025 
 
 

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Μιχαηλίδου Δόμνα 
 
Θέμα: «Πορεία υλοποίησης του έργου «Ψηφιακή εκπαίδευση και 
ενδυνάμωση των ηλικιωμένων και των ατόμων με αναπηρία»» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 

Το έργο «Ψηφιακή εκπαίδευση και ενδυνάμωση των ηλικιωμένων και των 
ατόμων με αναπηρία», που υλοποιείται στο πλαίσιο του Εθνικού Σχεδίου 
Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0», έχει συνολικό 
προϋπολογισμό 6.804.866 ευρώ, εκ των οποίων 5.696.017 
ευρώ χρηματοδοτούνται από το Ταμείο Ανάκαμψης.  

Σκοπός του έργου είναι η αντιμετώπιση του ψηφιακού αποκλεισμού και η  
ενίσχυση της ισότιμης πρόσβασης όλων των πολιτών – ανεξαρτήτως ηλικίας ή 
αναπηρίας – σε βασικές υπηρεσίες του ψηφιακού κράτους και της 
καθημερινότητας. 

Το έργο περιλαμβάνει δράσεις επιμόρφωσης, ενημέρωσης, δημιουργία 
εκπαιδευτικού υλικού, λειτουργία εκπαιδευτικών κύκλων, καθώς και προμήθεια 
τεχνολογικού εξοπλισμού. Οι εν λόγω δράσεις επρόκειτο να υλοποιηθούν 
σε 120 Κόμβους Ψηφιακής Ενδυνάμωσης Ηλικιωμένων (Λέσχες Φιλίας, ΚΑΠΗ 
κ.λπ.), με 3.600 ωφελούμενους και διάρκεια προγραμμάτων 70 ωρών, καθώς 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6124

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/6/2025



και σε 80 Κόμβους Ψηφιακής Ενδυνάμωσης ΑμεΑ (Κέντρα Ημερήσιας 
Φροντίδας, ΙΝ-ΕΣΑμεΑ κ.ά.), με 2.800 ωφελούμενους. 

Επειδή η ενίσχυση της ψηφιακής αυτονομίας ηλικιωμένων και ατόμων με 
αναπηρία είναι καθοριστική για την κοινωνική τους ένταξη, την αποτροπή 
περιθωριοποίησης και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους, 

Επειδή το έργο ολοκληρώνεται στις 31/12/2025 και είναι σημαντικό να 
αποτιμηθεί η πορεία του έως σήμερα, 

 

Ερωτάσθε κυρία Υπουργέ, 

1. Σε ποιο στάδιο υλοποίησης βρίσκεται το έργο; 
2. Από τους 120 κόμβους για ηλικιωμένους και τους 80 κόμβους για άτομα 

με αναπηρία που προβλέπονται, πόσοι έχουν τεθεί σε λειτουργία, σε 
ποιες συγκεκριμένες δομές και πόσα άτομα έχουν ήδη συμμετάσχει στα 
προγράμματα εκπαίδευσης, και ποια είναι η γεωγραφική και κοινωνική 
κατανομή τους (ηλικιωμένοι / ΑμεΑ); 

3. Τι είδους υλικοτεχνική υποστήριξη έχει παρασχεθεί στις δομές αυτές 
(ηλεκτρονικός εξοπλισμός, πλατφόρμες, υποδομές);  

4. Υπάρχει παρακολούθηση/αξιολόγηση της ποιότητας του παρεχόμενου 
έργου; 

5. Ποιο είναι το ποσοστό απορρόφησης των προβλεπόμενων κονδυλίων 
έως σήμερα; 

6. Υφίσταται σχεδιασμός για τη συνέχιση ή διεύρυνση του έργου μετά το 
2025; Αν ναι, ποια θα είναι η πηγή χρηματοδότησης (εθνικοί πόροι, 
ΕΣΠΑ, νέα κοινοτικά προγράμματα); 

 
          Η ερωτώσα βουλευτής  

 
Καζάνη Αικατερίνη 

 
 




